
کاپیتان تیم ملی فوتبال  آرمان ملی: علیرضا جهانبخش 
کشورمان به زودی برای امضای قرارداد در باشگاه هیرنفین 

حاضر خواهد شد. 
   پیشنهاد استقلال 

حضور  درباره   1402 سال  ماه  دی  مقدم  هاشمی  امیر 
جهانبخش در لیست مدنظر نکونام برای پیوستن به استقلال 
کره ای از جانب باشگاه استقلال با من  به تسنیم گفت: مذا
نشده است. تمرکز علیرضا در حال حاضر صددرصد روی 

همراهی تیم ملی در جام ملت های آسیا 202۳ 
است و در رده باشگاهی هم تنها روی 

فاینورد تمرکز دارد. مدیر برنامه های 
علیرضا جهانبخش و مدرس رسمی 
فیفا در هلند، درباره آینده حرفه ای 

که قرارداد فعلی اش  این بازیکن 
با باشگاه فاینورد در پایان فصل 
اظهار  می شود،  منقضی  جاری 

این  دنبال  به  علیرضا  داشت: 

است که فصل را با فاینورد به پایان برساند و پس از آن هم 
خواهیم دید چه می شود، اما جهانبخش قصد دارد همچنان 
ج از ایران به فوتبالش ادامه دهد و فوتبال اروپا اولویت  در خار

او خواهد بود. 
   عدم تمدید 

فروردین ماه سال جاری فاینورد به طور رسمی قرارداد 
کرد تا این مهاجم پس از این  علیرضا جهانبخش را فسخ 
از جمع هم تیمی هایش جدا شود. رسانه هلندی  فصل 
nu خبر داد که فاینورد گزینه یک طرفه برای تمدید قرارداد 
جهانبخش سی ساله به مدت یک سال را داشت اما باید 
برای فعال سازی آن باید این کار را تا قبل از اول آوریل انجام 
می داد. بعد از امتناع مدیران فاینورد برای تمدید قرارداد، 
جدایی جهانبخش از فاینورد رسمی شد. البته نمی توان 
جهانبخش را به طور قطع از فانیورد جدا شده دانست. او 
در تابستان بازیکن آزاد می شود و باشگاه می تواند با این 
کره کند؛ درست مانند اتفاقی که تابستان قبل  بازیکن مذا
خ داد ولی با توجه به ترکیب نفراتی  برای سامان قدوس ر
که فاینورد دارد احتمال ماندن او در تیم خیلی کم است. 
جهانبخش از تابستان 2021 با فاینورد قرارداد دارد 
و در این فصل عمدتا به عنوان بازیکن ذخیره در 
ترکیب تیمش حضور داشت. این مهاجم فصل 
گذشته در سالی که فاینورد قهرمان هلند شد، 2۸ 
بازی انجام داد. علاوه بر جهانبخش، به کاستاس 
لامپرو دروازه بان ذخیره این تیم نیز گفته شده که 
می تواند در تابستان تیم را ترک کند. این بازیکن ۳2 
ساله یونانی تابستان سال گذشته قراردادی یک 
ساله با فاینورد امضا کرد. لامپرو در این فصل یک 

دقیقه هم بازی نکرد. 
   گفت وگو با سایت فیفا 

علیرضا جهانبخش خرداد ماه سال جاری 
در گفت وگو با سایت فدراسیون جهانی فوتبال 
)فیفا(، درباره استقبال از هوادارانی که در 
قزوین برای دیدنش مشتاق هستند و با او 
عکس سلفی می گیرند، گفت: وقتی مردم 
متوجه می شوند که به خانه بازگشته ام، 
زنگ خانه ما را می زنند. پدر و مادرم در 
طبقه چهارم زندگی می کنند و من 
پایین می روم تا چند عکس با مردم 
بگیرم و با هم صحبت کنیم. این کار 
را حداقل 10 بار در روز انجام می دهم. 
وی با بیان اینکه تلاش می کند رابطه 
خوبی با مردم داشته باشد و برای آنها 
وقت بگذارد، گفت: فوتبال یک حرفه است که شاید 
1۵ یا 20 سال طول بکشد. پس از آن، مردم به یاد 
می آورند که به عنوان یک فرد چه رفتاری داشتید. 
یکی دو بار گفتم شاید این بار پایین نروم، اما پدر 
و مادرم به من می گویند برو؛ مردم می خواهند 
به تو عشق و احترام بدهند. حق با آنهاست. شما 
کنید. شاید  باید متواضع باشید و معمولی رفتار 

استعدادی در فوتبال داشته باشم، اما بسیاری از افراد هستند 
که از استعدادهایی بهره می برند که من ندارم. وی درباره دوره 
سه ساله حضور خود در برایتون بین سال های 201۸ تا 2021 
یادآور شد: دوره ای عالی در این تیم داشتم. برایتون شهری 
فوق العاده بود و باشگاه پروژه بزرگی داشت. شما می توانید 
ببینید که آنها به کجا رسیده اند. از لحاظ فوتبالی می توانست 
شرایط برای من بهتر پیش برود، اما در فوتبال همیشه بالا و 
پایین وجود دارد. بازیکن تیم ملی فوتبال ایرآنکه ۸2 بازی ملی 
در کارنامه دارد، در مورد گل زیبای خود به چلسی در ژانویه 
کروباتیک خاطرنشان کرد: چنین گل هایی  2020 با ضربه ای آ
در ایران و تیم نایمخن زده بودم، اما انجام این کار در چنین 
سطحی و مقابل چنین تیم خوبی برای من حسی متفاوت 
کنشی که پس از آن گل دریافت کردم، به ویژه از سوی  داشت. وا
گر صاحب  مردم ایران دیوانه کننده بود. من فرزندی ندارم، اما ا
فرزند شوم، این یکی از گل هایی است که به آنها نشان می دهم! 
جهانبخش در مورد آرنه اشلوت که فاینورد را به قهرمانی رساند 
و هدایت لیورپول را بر عهده گرفت، تصریح کرد: آرنه در تیم 
آلکمار هم فراتر از یک دستیار بود. می دانستم او، سبک بازی و 
فلسفه اش چقدر خوب بود. اشلوت بزرگ ترین بخش از کاری 
بود که فاینورد در سه سال گذشته انجام داد. آرنه بسیار باهوش 
بود و در این مدت، بهترین مربی هلند محسوب می شد. او 
می دانست چه می خواهد و این موضوع را برای بازیکنان شفاف 
کرد. اشلوت شایسته این انتقال خوب )سرمربیگری لیورپول( 
است. وی درباره مقصد بعدی خود پس از پایان قرارداد با 
باشگاه فاینورد تصریح کرد: گزینه های پیش روی خودم را 
می بینم و بررسی می کنم که بهترین انتخاب برای من چیست. 
هنوز ۳0 ساله هستم و حس می کنم چند سال خوب از فوتبال 
من باقی مانده است. می خواهم تا زمانی که ممکن است، در 

سطح بالا بازی کنم. 
   مقصد جدید 

هیرنفین علیرضا جهانبخش را به صورت بازیکن آزاد به 
خدمت خواهد گرفت. این بازیکن ۳1 ساله ایرانی که تابستان 
فاینورد را ترک کرد و از آن زمان بدون باشگاه بوده با تجربه و 
گی های خاص خود می تواند بازیکن ارزشمندی برای تیم  ویژ
روبین فان پرسی باشد. قرار است به زودی قرارداد بازیکن 
ایرانی با هیرنفین امضا شود و در ادامه فصل شاهد حضور او در 
ترکیب این تیم باشیم. فری دی هان مدیر ورزشی این باشگاه 
کرات با جهانبخش در حال انجام است.  هلندی گفته که مذا
دی هان به سایت هلندی Omrop گفت: جهانبخش بازیکن 
خوبی است که تجربه بین المللی زیادی دارد و به همین خاطر 
گزینه مطلوبی برای ما خواهد بود. جهانبخش فصل گذشته 
برای فاینورد بازی کرد، اما به دلیل مصدومیت از ناحیه زانو 
مدت زیادی از میادین دور بود و فرصت کمی برای درخشش 
داشت. هیرنفین در حال حاضر چهار وینگر در تیمش دارد 
کوب ترنسکو، الیاس سبائوی، دانیلو  و جهانبخش باید با ژا
الساعد و نونلی رقابت کند. روبین فان پرسی به عنوان مربی 
هیرنفین حضور خوبی در این تیم نداشته و رویکرد هجومی 
او نتایج متفاوتی در پی داشته است و تیم تحت هدایت او در 

رتبه چهاردهم قرار دارد. 
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مقصد تیم بعدی کاپیتان تیم ملی مشخص شد 

جهانبخش در هیرنفین

مشتری های بزرگ  
برای ستاره خاص میلان

قرارداد تئو هرناندس فرانسوی در سال 202۶ 
کرات برای  با میلان به پایان می رسد و هنوز مذا
تمدید آن آغاز نشده است. بایرن، پاری سن ژرمن 
و چند تیم لیگ برتری خواهان این بازیکن 
فرانسوی هستند. این مدافع چپ فرانسوی 
یکی از ستاره های روسونری است که به نظر 
می رسد تمایل به ماندن در این تیم دارد و قصد 
دارد بعد از پایان قراردادش نیز در این تیم بماند. 
او از زمان ورودش به روسونری در سال 201۹ در 
224 بازی، ۳1 گل به ثمر رسانده و 41 پاس گل 
داده که برای یک مدافع آمار چشمگیری است. 
امسال نیز او شرایط خوبی در این فصل داشته 
و تا اینجای کار در 11 بازی دو گل به ثمر رسانده 
و دو پاس گل داده است، گلی که او در بازی با 
لچه به ثمر رساند بیست و نهمین گل او در سری 
آ بود و او را با اسطوره ای مانند پائولو مالدینی 
در صدر فهرست پرگل ترین مدافعان تاریخ 
میلان قرار داد. مالدینی با لبخند به او تبریک 
کنش نشان داد: »تفاوت  گفت و این چنین وا
کوچک این است که برای من 2۵ سال طول 
کشید، برای تو فقط ۵ سال. تو خاص هستی. به 
گزارش اسکای، قرارداد تئو در سال 202۶ به پایان 
می رسد و هنوز هیچ تماسی با ایجنت او برای 
کرات برای تمدید قراردادش صورت  شروع مذا

نگرفته است.

ویژه

لوکاس ژوائو در آخرین دقایق 
بازی با الغرافه فرصتی بسیار 
خوب را در اختیار داشت. او برای 
نمایش توانایی در آسودگی و 
آرامش، نیاز دارد تا هرچه زودتر 
اولین گل خود را به ثمر برساند.

بردلی کوپر، ستاره سرشناس 
نه  خا ن  مهما  ، د و لیو ها
وینسیوس جونیور بود و با 
جام های این ستاره رئال 
مادرید عکس هایی به یادگار 

. خت ا ند ا

وجود  با  گندوز  الکسیس 
بل  مقا بقه  مسا ر  د ینکه  ا
الغرافه قطر سه سیو داخل 
محوطه جریمه داشت، اما 
که در  کرد  گل دریافت  یک 

مهار آن ناموفق بود.

ت
شــ

س نو
عک

        مهار ناموفق   فرصت مهمانی

گفتوگو

اسماعیل حلالی بازیکن سابق پرسپولیس در 
خصوص عملکرد پرسپولیس صحبت کرد و گفت 
زمان زیادی به الغرافه داده شد و در نهایت بازی 

مساوی شد که نتیجه عادلانه ای بود. 
    در خصوص توقف پرسپولیس برابر الغرافه 
قطر در هفته چهارم لیگ نخبگان آسیا چه 

نظری دارید؟
 پرسپولیس در سه بازی اول تنها یک امتیاز 
گرفته بود و استرس صعود نکردن بابت امتیازات 
زیادی که از دست رفته بود باعث بروز اشتباهات 
روز  پرسپولیس  شد.  تیم  بازیکنان  بچه گانه 
پر فروغی را سپری نکرد. در موقعیت دادن 
به حریف و عدم استفاده از فرصت ها شرایط 
یکسانی را دیدیم. هم می شد برنده پرسپولیس 
باشد و هم می شد بازنده باشد. زمان زیادی به 
الغرافه داده شد و در نهایت بازی مساوی شد 
که نتیجه عادلانه ای بود. رسیدن به جمع ۸ تیم 
برتر بسیار سخت شده و باید منتظر اتفاقات 

غیرمنتظره بود. 
   پرسپولیس صعود می کند؟

پرسپولیس نتوانست از برتری خود دفاع 
کند و فرصت کسب اولین ۳ امتیاز هدر رفت. 
الغرافه در قیاس با شب دیدار با استقلال، 4 
بازیکن کلیدی خود را در اختیار داشت و تیم 
بسیار آماده ای بود. با این وجود پرسپولیس 
می توانست برنده باشد اما فرصت را از دست داد. 
در روزی که اورونوف خیلی خوب بازی کرد و تیم 
در استفاده از موقعیت های گلزنی خوب عمل 
نکرد. پرسپولیس باید بازی های سخت خود را 
ببرد. قبل از آنکه به الهلال و النصر برسد، محکوم 
به شکست دادن الریان قطر و الشرطه عراق 
است. در صورت برتری مقابل این دو حریف، آن 
وقت برابر الهلال و النصر با آرامش بیشتری بازی 
می کند. نتیجه هیچ دیداری قابل پیش بینی 
نیست ولی امید آن را داریم تا پرسپولیس بتواند 

شرایط صعود به مرحله حذفی را پیدا کند. 

حلالی:
 پرسپولیس نتوانست

 از برتری خود دفاع کند

سهرابی: رویم نمی شود  
از پدرم پول بگیرم

تسنیم: دانیال سهرابی درخصوص کسب 
نشان برنز مسابقات زیر 2۳ سال جهان در 
آلبانی اظهار داشت: با 20- ۳0 درصد آمادگی  
کشتی گرفتم. در کشتی اشتباهاتی دارم که باید 
حتما درست کنم، آمادگی جسمانی ام را بالاتر 
ببرم، ریزه کاری هایی هم در کشتی هست که 
باید روی آنها بیشتر کار کنم تا یک قهرمان بزرگ 
شوم. البته که اینها را با حرف نمی شود درست 
کرد، تا زجر نکشی و سختی را تحمل نکنی، به 
چیزی نمی رسی. مدال را بی جهت گردن آدم 
نمی اندازند و به حرف کسی مدال نمی دهند. به 
همان میزان دریافت می کنی که زحمت کشیده 
باشی. سهرابی با انتقاد از بی توجهی مسئولان 
کشتی اندیمشک به قهرمانانش تصریح کرد: از 
موقعی که دانیال سهرابی وارد شهر اندیمشک 
شده، کوچک ترین توجهی به من نداشتند که 
۵ سال متوالی است برای شان مدال می آورم. 
دریغ از یک کمک و توجه کوچک. حتی یک بار 
بلیت هواپیمایم که از اردوها به خانه برمی گردم 
را نداده اند، نه جشنی، نه استقبالی و نه حتی بنر 
به موقعی. دو - سه روز بعد از برگشتنم، تازه بنر 
زدند. آدم تا یک جایی رویش می شود دستش را 
جلوی خانواده دراز کند، این الان برای من واقعا 
سخت است، خصوصا آنکه برادر بیماری دارم که 
خرجش خیلی بالاست و واقعا رویم نمی شود باز 
هم هزینه های ورزشم را از پدرم بگیرم. از طرفی 
ورزش حرفه ای مکمل و هزینه های خودش را 
دارد، منِ جوان 21 ساله نمی  توانم هر روز به پدرم 

بگویم پول بدهد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
ایرنا: مرتضی فنونی زاده در خصوص تساوی پرسپولیس مقابل 
الغرافه قطر در هفته چهارم لیگ نخبگان آسیا، اظهار داشت: 
بازی فوق العاده بود چون هر دو تیم هر لحظه حمله می کردند 
و خوشبختانه بازی کسل کننده ای نبود، اما متاسفانه با اشتباه 
بازیکنان نتوانستیم ۳ امتیاز را حفظ کنیم و بازی را با تساوی به 
پایان رساندیم. از تمامی بازیکنان خواهشمندم تا قبل از بازی های 
سخت و دشوار در لیگ نخبگان آسیا حداقل بتوانند ۶ امتیاز را به 
دست آورند. وی افزود: ما فقط در گل زدن مشکل داریم و امیدوارم 
خوان کارلوس گاریدو بتواند این مشکل را با کمک کادرفنی اش 
حل کند. نقطه قوت ما هم زمین است و شاهد بودیم که هر وقت 
زمین خوب بود تیم هم خوب بازی کرد. امیدوارم بازیکنان در 
بازی های بعدی در آسیا با جان و دل بازی کنند چون چیزی برای 
از دست دادن نداریم. پیشکسوت پرسپولیس در مورد اینکه آیا 
گاریدو در حد نام پرسپولیس است یا نه، تصریح کرد: زمانی که ما 
گل تساوی را دریافت کردیم دیدیم که هم مرتضی پورعلی گنجی و 
میلاد سرلک اشتباه کردند. من به جای کادرفنی پرسپولیس بودم 
از سرلک استفاده نمی کردم چون او از لحاظ فکری آماده بازی نبود. 
اینکه که می گویند گاریدو به درد پرسپولیس نمی خورد اشتباه 
است چون به نظر من، ما توان رویارویی با تیم های عربی را نداریم 
گر زمین ورزشگاه شهر قدس خوب بود، استقلال  و شک نکنید ا

اصلا نمی توانست ۳ گل به الغرافه بزند. 

بیــنالمــلل
    کریم بنزما که تابستان 202۳ به حضور 1۳ ساله لش در 
رئال مادرید پایان داد و راهی الاتحاد عربستان شد، در گفت وگو 
با برنامه تلویزیونی »ال چیرینگیتو« اسپانیا با اشاره به شکست 
خانگی اخیر کهکشانی ها مقابل بارسلونا گفت: رئال مادرید 
همیشه بازمی گردد، به خصوص زمانی که همه نسبت به این 
تیم تردید پیدا می کنند. من همیشه به رئال مادرید ایمان و 
به آنها اعتماد زیادی دارم. وی همچنین درباره هموطن خود 
که از زمان پیوستنش به رئال مادرید در تابستان اخیر هنوز 
نتوانسته کیفیت واقعی اش را به نمایش بگذارد، اظهار داشت: 

فکر می کنم کیلیان امباپه می داند که در رئال فشار 
زیادی وجود دارد. رئال مادرید باشگاهی است 

از  را  که می توانید توپ طلا 
طریق آن به دست آورید، 
گر نتوانید برای 2 یا ۳  اما ا

بازی گلزنی کنید، آنها شما را 
نابود خواهند کرد. دومین 
گلزن برتر تاریخ باشگاه رئال 

امباپه  کرد:  تصریح  مادرید 
باید یاد بگیرد که با این موضوع کنار بیاید 
و خودش را تحت فشار زیادی قرار دهد. هر 
دیدار یک بازی جدید است و کیلیان باید 
گلزنی کند، چون رئال مادرید او را فقط برای 
گلزنی به این تیم آورده  است، اما او سطح 

گی های لازم برای موفقیت  فنی و تمامی ویژ
در این تیم را دارد. فشار در رئال زیاد است. 

بنزما درباره اینکه آیا توصیه ای برای ستاره 
فرانسوی کهکشانی ها دارد، خاطرنشان کرد: به 
امباپه می گویم که تسلیم نشو. او باید این را به 

ذهنش بسپارد که باید به بازی در پست شماره 
۹ )مهاجم نوک( عادت کند. 

اسکوچیچ: می خواهیم با شکست »روشن« صعودمان را قطعی کنیم

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

کتور گفت: تیم  سرمربی تیم فوتبال ترا
کسب  کیفیتی داریم و انتظار  خوب و با
پیروزی مقابل روشن را داریم تا صعودمان 
گان اسکوچیچ در نشست  قطعی شود. درا
خبری پیش از دیدار با روشن تاجیکستان 
گر این دیدار در تبریز برگزار  اظهار داشت: ا
می شدم.  خوشحال تر  خیلی  می شد، 
جا دارد از کشور قطر بابت میزبانی از این 
بازی تشکر کنم. ما شش امتیاز داریم و دو 
بازی از مرحله گروهی باقی مانده است. 
و  بوده  احترام  قابل  تیم روشن حریفی 
سعی می کنیم مقابل این تیم پیروز شویم. 
کتور روی دور بُرد است و  وی افزود: ترا

دهیم.  ادامه  روند  این  به  می خواهیم 
بازیکنان از اهمیت بازی غافل نیستند 
کار تمام نشده است و باید  و می دانند 
با تمرکز بالا ادامه دهیم. می خواهیم با 
شکست روشن، صعود از مرحله گروهی را 
قطعی کنیم. کیفیت بازیکنان ما بالاست 
و می دانم بازی خوبی انجام خواهیم داد. 
کتور ادامه داد:  سرمربی تیم فوتبال ترا
تومیسلاو اشترکالی را به دلیل مصدومیت 
خلیل زاده  شجاع  و  نداریم  اختیار  در 
هم مصدومیت جزئی دارد که حضورش 
نیست.  مشخص  جهارشنبه  دیدار  در 
انتظار  و  ما جایگزین های خوبی داریم 

پیروزی در دیدار چهارشنبه را دارم. وی 
کتور در  راجع به آمار صد درصد پیروزی ترا
ج از خانه، تصریح کرد: من  دیدارهای خار
به این موضوع فکر نمی کنم که چه آماری 
برجای گذاشتیم و انتظار بازی خوبی را 
دارم. می دانم تیم  مثبت و خوبی داریم. 
که  این دیدار فرصتی است تا بازیکنانی 
کنون در ترکیب اولیه حضور نداشتند،  تا
خودشان را اثبات کرده و توانایی های شان 
را نشان دهند. اسکوچیچ درباره تدابیرش 
برای حفظ تمرکز تیم پس از سه پیروزی 
متوالی، گفت: وقتی یک تیم در دور باخت 
قرار می گیرد، تغییر شرایط بسیار سخت 

است. من همیشه به بازیکنان می گویم 
که تلخی شکست خیلی بد بوده و برگشتن 
است.  سخت  بسیار  باخت  شرایط  از 
سعی می کنیم وارد این موقعیت نشویم و 
مهم ترین انگیزه ما همین موضوع است. 
گاه باشیم  می خواهیم خوب بازی کرده و آ
که بازگشت به دور برد بسیار سخت است. 
وی با بیان اینکه راه طولانی برای پایان 
لیگ و لیگ قهرمانان آسیا داریم، اظهار 
خاصی  معنای  کنونی  بردهای  داشت: 
ندارد، چرا که راه طولانی تا پایان لیگ و 
آسیا داریم و این پیروزی ها زمانی بامعنی 

و باارزش است که تا پایان ادامه دار باشد. 

مسعود اقبالی مدرس کنفدراسیون فوتبال 
گفت: یکی از مشکلات این روزهای  آسیا 
تیم های ایرانی در آسیا مربوط به مدیریت 
گر به آن رسیدگی  ضعیف باشگاه ها است که ا

نشود فوتبال کشورمان از بین خواهد رفت. 
 وضعیت تیم های لیگ 

مسعود اقبالی روز سه شنبه در گفت وگو با 
ایرنا در خصوص وضعیت بحرانی تیم های 
کرد:  اظهار  آسیا  نخبگان  لیگ  در  ایرانی 
مشکل کلیدی و حیاتی فوتبال ما بی توجهی 
است.  فوتبال  نیازهای  ابتدایی ترین  به 
کتیکی و  در فوتبال جنبه های تکنیکی، تا
گر  که ا استراتژیک در حمله و دفاع داریم 
به آن توجهی نداشته باشیم، به طور قطع 
باید  فوتبال  در  خورد.  خواهیم  شکست 
برنامه پیشرفته ای را در فاز دفاع به حمله 
یا برعکس، ضربات ایستگاهی و شروع اولیه 
در دستور کار داشته باشیم تا بتوان از این 
فرصت ها بیشترین بهره را ببریم. وی بیان 
گر به این نیازهای اولیه بی توجهی  کرد: ا

کنیم شکل و انسجام تیم از بین می رود. 
تنها مشکل فوتبال باشگاهی به ویژه تیم 
پرسپولیس مربوط به پاس کاری در نواحی 
مختلف زمین است که هیچ گونه برنامه ای از 
قبل برای آن ندارند، این موضوع باعث شده 
تا در دیدار مقابل الغرافه موقعیت زیادی را در 
بازی از دست بدهند. مربی سابق تیم فوتبال 
استقلال در عین حال گفت: این موضوع در 
تیم استقلال متفاوت است چرا که مشکلات 
متعددی در ساختار مدیریتی و تشکیلاتی 
دارد که تاثیربسزایی بر روی عملکرد بازیکنان 
گذاشته است و استرس هایی که در بازی این 
که بازیکنان در  تیم می بینیم باعث شده 

زمین تمرکز لازم را نداشته باشند. 
 برنامه ریزی 

اقبالی ادامه داد: استقلال برابر الهلال به 
نسبت گذشته بازی بدی را از خود به نمایش 
از یک سوم  نگذاشت اما در انتقال توپ 
دفاعی به یک سوم میانی مشکل داشت و به 
راحتی توپ را از دست می داد. این مالکیت 

توپ مبنایی برای تغییر بازی بود که چیزی 
از استقلال در روند بازی در زمین مسابقه 
ندیدیم. پیشکسوت فوتبال ایران تصریح 
کتیک  کرد: استقلال نتوانست مقابل الهلال تا
مختلفی را ارائه کند تا به هدف و استراتژی 
که سرمربی استقلال  نهایی برسد. زمانی 
دست به تعویض می زند نسبت به خط حمله 
خود ناامید است. 2 مهاجم آبی پوشان در 
این دیدار کارایی لازم را نداشتند و باعث 
شد تا دست استقلال بسته باشد. بسیاری از 
بازیکنان این تیم در حد استقلال نیستند و 
امیدوارم در نیم فصل دوم با توجه به سرمایه 
که این تیم در اختیار دارد بتواند  و پولی 
کیفیت خارجی را به تیم استقلال  بازیکنان با
کشورهای  کرد:  تصریح  وی  کنند.  تزریق 
صاحب فوتبال در جهان، برنامه ریزی خاصی 
دارند یکی از این برنامه ها ارتقای دانش 
مربیان بومی است که آنان را در کنار مربیان 
الیت A )درجه  یک( قرار می دهند تا به بلوغ 
فکری خوبی دست یابند اما چنین روندی در 

فوتبال کشورمان نیست. اقبالی با بیان اینکه 
برنامه خاصی برای استفاده بهتر و کارآمد 
کادمی فوتبال باشگاه ها نداریم، گفت:  از آ
کادمی به فضایی برای منبع درآمد  زمانی که آ
برخی تبدیل می شود به طور قطع نمی توان 
کنیم.  کمک  استعدادیابی  و  پیشرفت  به 
تیم های باشگاهی و استقلال سال ها با این 
روش عقب افتاده و نیازمند پوست اندازی 
هستند. برای نزدیک شدن به فوتبال آسیا 
باید به افراد متخصص توجه کنیم تا بعد از 10 
سال به فوتبال آسیا نزدیک شویم. وی ادامه 
داد: فوتبال ایران خیلی تنها و بیمار است 
تا حدی که به سرطان رسیده و در صورت 
ادامه این روند ما دچار یک فروپاشی فوتبالی 
ایران  فوتبال  پیشکسوت  شد.  خواهیم 
خاطر نشان کرد: مشکل اساسی فوتبال ما 
در تیم های استقلال و پرسپولیس مربوط 
به مباحث مدیریتی است و پیشنهاد من 
این است که طرفداران فوتبال آرامش خود 

را حفظ کنند. 

استقلال ۷ بازیکن برای مدعی شدن نیاز دارد 

 متأسفانه فوتبال ما در سه سال اخیر در برابر تیم های عربستانی 
حرفی برای گفتن ندارد. با توجه به اینکه آنها نفرات بسیار خوبی 
اضافه کردند و لیگ بسیار با کیفیتی دارند، غلبه بر آنها به خصوص 
الهلال خیلی دشوار شده است. فصل قبل هم دیدیم که سپاهان 
برابر این حریف حذف شد در حالی که در آماده ترین روز های خود 
بود. باید قبول کنیم الهلال تیم قوی تری از تیم های ایرانی است و 
زور هیچ کدام از نمایندگان کشورمان به چنین حریفی نمی رسد. 
روند استقلال نسبت به بازی های قبلی بهتر شده ولی موسیمانه 
با کمبود مهره مواجه است. استقلال در خط دفاعی تیم ناتوانی 
است. ترکیب استقلال تغییر کرده بود ولی یکی دو مهره تیم کیفیت 
پایینی داشتند. روی گل دومی که استقلال خورد یاری که باید 
مراقبش بودند را گم کردند. توپ های ساده ای بود که عناصر 
دفاعی تیم اصول اولیه را برای دفع آنها رعایت نمی کردند. باید 
برای استقلال و مجموعه فوتبال ایران غصه خورد. عزت ایرانی 
بودن را در تیم استقلال ندیدم، چون تیم واقعا ضعیف بسته شده 
و سرمربی با چنین نفراتی دستش باز نیست. هلدینگ مشکلات 
مالی استقلال را حل کرد ولی تیم را نبسته و سرمربی چنین تیمی 
را بسته است. دو بازیکن بوسنیایی بدون آنکه فرصت بازی 
داشته باشند تا کیفیت آنها سنجیده شود از تیم رفتند. البته کار 
سرمربی در رد کردن بازیکنان بوسنیایی درست بود چون نکونام 
به عنوان نفر اول کادرفنی حرف اول و آخر را در مورد تیم می زند. 
در لیگ های اروپایی مطرح باشگاه ها مدیر ورزشی دارند و برای 
جذب بازیکنان بر اساس بودجه باشگاه ها در هر پستی بهترین 
نفرات را به سرمربی معرفی می کنند ولی در ایران چنین خلأیی 
احساس می شود. استقلال در حد تیم متوسط لیگ برتر بسته 
کتور توانسته نقاط ضعف خود  شده و مدعی قهرمانی نیست، ترا
را به خوبی پوشش دهد. حتی پرسپولیس که چند ملی پوش از 
دست داد مهره های خوبی را جایگزین کرد. استقلال در برخی 
پست ها بازیکن ذخیره خوب ندارد. برای خط دفاع استقلال 
ضعیف ترین بازیکنان جذب شده اند. استقلال ۷ بازیکن نیاز دارد 
تا بتواند خود را در سطح یک مدعی بالا ببرد. با توجه به امتیازاتی 
که از دست داده شانسی برای قهرمانی در لیگ برتر ندارد. تیمی 
در سطح متوسط است و عمده ضعف استقلال در خطوط دفاعی 
و هجومی است. در نقل و انتقالات یارگیری خوبی نشده و بیشتر 
گر در نقل و انتقالات  برای خط هافبک بازیکن جذب شده اند. ا
زمستانی مهره های خوبی جذب شود و نقاط ضعف استقلال 
تقویت شود، این تیم می تواند چهارم شود و به قهرمانی جام 
گر تغییر مثبتی با جذب بازیکنان نشود،  حذفی امیدوار باشد، اما ا

استقلال جایگاه متوسطی خواهد داشت. 
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اقبالی: سرخابی ها از مدیریت ضربه می خورند 


